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      ZAPISNIK broj: 56  
 
Sa 56. sjednice Upravnog vijeća dječjeg vrtića Paški mališani Pag,  održane elektronskim 
putem,  mailom pisano, dana 21 svibnja  2020 godine, ( četvrtak ) s početkom u 10:00 sati . 
 
Nazočni: Jasna Magaš predsjednica Upravnog vijeća, Darijo Šupraha, Anthony Buljanović i 
Tončica Galić, Ljubica Fabijanić, ravnateljica vrtića i Alenka Festini tajnica, a u svojstvu 
zapisničara. 
Neopravdano nenazočan: Marin Šojat. 
 
D N E V N I  R E D:  

Za dnevni red predlažem; 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 55. sjednice Upravnog vijeća.  

2. Razmatranje i donošenje Odluke o upisu  djece za pedagošku godinu 2020/2021, a 
koja su starosne dobi  od jedne do šest godine starosti,  odnosi se i na najmlađu djecu 
koja su do 31.08.2020  godine napunila 1 godinu starosti.  

3. Razno.  
 

 
Ad 1.   Verifikaciju zapisnika sa 55. sjednice Upravnog Vijeća –  Upravno vijeće vrtića usvojilo 
je jednoglasno.  
 
 Ad. 2.   Razmatranje i donošenje Odluke o upisu  djece za pedagošku godinu 2020/2021, a 
koja su starosne dobi  od jedne do šest godine starosti,  odnosi se i na najmlađu djecu koja su 
do 31.08.2020  godine napunila 1 godinu starosti- Upravno vijeće vrtića usvojilo je 
jednoglasno.  
 
Ad.3. Pod točkom razno, Darijo Šupraha uputio je pismenim putem upit da ga interesira jer je 

čuo da su djelatnicima Vrtića za vrijeme obustave poslovanja zbog pandemije COVID 19 pisani 

dani godišnjeg odmora. Jel to istina i temeljem čega ste tako postupili tj. koji ste Zakon 

primijenili za ovu Odluku ? Naime, godišnji odmor je nešto što zaposleniku pripada za odmor, 

a izostanak s posla zbog pandemije ne može se niti smatrati godišnjim odmorom, uputio je 

pismeno Darijo Šupraha, te pismeno upitao zašto je Marinu Šojat dostavljen poziv i materijali 

ka on više nije član već je vijeće izabralo novog člana.  
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Darijo Šupraha je i dalje naveo da bez obzira na sve smatra da je njihov ( djelatnika vrtića)  

eventualni izostanak rada trebalo provesti kao opravdani izostanak na teret poslodavaca, a 

tim više što je svim zaposlenicima i skinuta plaća za 20 %. Smatram da nije trebalo tako 

postupiti te da je trebalo voditi računa i postupiti po planu korištenja godišnjih odmora za 

kojeg mislim da bi ga trebalo imati, a ne ovako. Em plaća, em dodatno i godišnji. Volio bi vidjeti 

i nekakav papir tog sindikata. Unaprijed najavljujem raspravu po ovoj temi na prvom sastanku, 

naveo je Darijo Šupraha.  

Ravnateljica vrtića Ljubica Fabijanić pismenim putem je odgovorila, a vezano s upitom Šuprahe 

o godišnjim odmorima.  

„ Da, temeljem Zakona o radu i odgovora nadležnog Sindikata ( Zagreb), također i savjetovanja 

s kolegicama iz županije svi djelatnici koji su imali stari godišnji odmor koristili su stari godišnji 

odmor  te se svim zaposlenima izračunao razmjerni dio novog godišnjeg odmora u trajanju od 

ukupno 10 radnih dana. S rasporedom korištenja godišnjih odmora krenuli smo od 10 travnja 

2020godine. Što se tiče predškolskih ustanova nikada nije bilo govora o obustavi rada. Po 

naputku nadležnih službi vrtića, kao i škole, radili su bez prekida na način da se organizirao rad 

u ustanovi i rad od kuće. Dječji vrtić nije obustavio rad ni jedan dan tijekom započete 

epidemije. Slijedom navedenog kao poslodavac smatrala sam da je bolje da djelatnici koriste 

godišnje odmore ( stare i dijelom nove) iz razloga što je Zakonom o predškolskom odgoju i 

obrazovanju propisano da se godišnji odmori koriste kada je smanjen broj djece u vrtiću i kada 

se kvalitetno može organizirati posao, a na isto me potaklo mišljenje da će se dio godišnjega 

izgubiti, odnosno propasti zbog nemogućnosti korištenja godišnjeg kroz pedagošku godinu 

kada je pun broj djece, navela je ravnateljica vrtića Ljubica Fabijanić, te nastavila sa 

odgovorom:  

„ Marin Šojat dobio je poziv, i zato što je Marin Šojat još uvijek član Upravnog vijeća. Mandat 

ovog saziva vijeća traje do 08.06. 2020. godine te nakon isteka imamo konstituirajuću 

sjednicu kada će se uključiti novi imenovani članovi. Od strane osnivača imenovani su/ ste: 

Darijo Šupraha, Jasna Magaš i Frane Bukša. Od strane odgojiteljskog vijeća vrtića imenovana 

je Jelena Degač, a od strane roditelja još nemamo imenovanog člana jer isto imenovanje 

treba riješiti putem maila( jer se ne smijemo sastajati), obrazložila je pismenim putem 

ravnateljica vrtića Ljubica Fabijanić.  

Uz ovaj zapisnik prilažu  se  pismeni dokazi  o upiti i odgovoru  članova Upravnog vijeća sa 

održane 56 sjednice.  

Dovršeno u 13:00  sati 

                    

    Zapisničar                                         Upravno vijeće dječjeg vrtića  

__________________                                                                         __________________ 

Alenka Festini  v.r.                                                                    Jasna Magaš, predsjednica v.r.  


